
Förbättringsarbete avd 9 Alingsås



Hur jobbar vi med förbättringsarbete 
egentligen?



Vi tog vår utgångspunkt från en 
triangelrevision för ganska många år sedan



Vi bestämde oss för att utgå från 
förbättringspunkter i denna triangelrevision.
Vi har sedan dess haft möte en gång per månad 
med representanter från hela stroketeamet.



Vi har kallat det för ”Utvecklingsgruppen”
De som ingått:
• Sjuksköterska
• Undersköterska.
• Logoped
• Arbetsterapeut
• Fysioterapeut
• Dietist
• Avdelningschef
• Läkare



Punkt för punkt har vi betat av den ena frågan 
efter den andra.
• Strukturen för våra teamronder
• Rondrutiner
• Alla rutiner runt patienterna har bollats i teamet
• Daglig avstämning vid ”Tavelronden”. 



Tavelronden?

• Vi har skapat en tavla med utgångspunkt i poststrokechecklistan
• Daglig snabb avstämning av alla strokepatienter med hela teamet
• Detta har stärkt teamet, alla delaktiga och viktiga
• Bättre planer för hemgång med synkronisering av hjälpmedelsbehov 

och rehabplaner
• ”Hemrehab” ( samma som ”Tidig understödd hemgång”)alltid 

välinformerade om kommande rehabpatienter



Utvecklingsgruppen

• Detta är vårt kontinuerliga förbättringsarbete
• Vi bedömer att detta långsiktiga, kontinuerliga arbete starkt har 

bidragit till höga nivåer i kvalitetsvariabler i Riksstroke
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